
 

 

Styrelsemöte 2023-02-22 

 

Plats:  Borås Boulehall 

Tid: 18:00 

Närvarande:  Jan-Åke Brandt Anna-Maija Gustafsson Göran Larsson 
  Arne Levin  Kenneth Harrysson Lars Andersson 
  Lars-Göran Axelsson Krister Salomonsson Leif Mollberg 
  Anita Skoglund (adjungerad) 
 

Anteckningar: Sid 1 (3) 

1. Mötets öppnande: 

Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Behövdes ej. 

 

3. Dagordning denna godkändes 

Denna godkändes. 

 

4. Justering av dagens protokoll 

Lars Andersson valdes att jämte ordf justera dagens protokoll. 

 

5. Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport: 

Denna löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 

 

7. Årsmöte 

- Kallelse 

Utskickad 2023-01-26. 

- Budget 

Förslag till Budget för 2023 fastställdes. 

- Verksamhetsberättelse 

Förslag till Verksamhetsberättelse för 2022 fastställdes. 

- Verksamhetsplan 

Förslag till Verksamhetsplan för 2023 fastställdes. 

- Balans- och resultaträkning 

Revisionen är genomförd. 

- Styrelsens förslag 

Fastställdes vilka frågor som ska lyftas på årsmötet. 

 

8. Personal 

OK, inget nytt. 

 



  Sid 2 (3) 

9. Underhåll/Reparationer/Investeringar 

- Perronger 

Arne Levin undersöker med XL-Bygg om de kan sponsra med någon form av laminatgolv till de 2 

perrongerna där vi idag har ett brädgolv. 

- Läckage 

Vi har haft ett möte med Borås kommun på plats i hallen för att se de problem med fukt på väggarna 

som vi har. Det har tagit bort 2 skivor på gaveln i hallen för att kunna se hur det såg ut under dessa och 

därigenom kunna planera de åtgärder som behöver utföras i hallen. 

 

10. Skrivelser 

Finns inga inkomna att rapportera om. 

 

11. Hemsidan 

Inget nytt. 

 

12. Samarbetspartners 

- Avtal 

2 st nya är tecknade samt 3 st ”gamla” är omtecknade. 

- Bansponsring: 

30 st avtal gällande bansponsring  är skrivna sedan tidigare och inga nya är inkomna. 

 

13. Kommittéer 

- Tävlingskommittén 

Inget nytt att rapportera.  

- Utvecklingskommittén 

Vi har haft ett möte med samtliga ordförande från medlemsklubbarna där vi gick igenom de åtagande 

per klubb som skall utföras under pågående säsong enl. gällande aktivitetslista. 

Ägaren till lilla Esset, som driver caféverksamheten i lokalen, belyste på mötet caféets verksamhet och 

efterfrågade ekonomisk stöttning. Vi kunde dock inte komma fram till en acceptabel lösning på deras 

ekonomiska problem. Diskussion med IFE-tennis kommer att ske för att se på hur verksamheten skall se 

ut säsongen 2023-2024 i hallen.  

På mötet beslöts att visa intresse för Borås Stads evenemang ”OPEN CALL”. 

 

14. Gemensamt ansvar 

Aktivitetslistan skickas ut till samtliga medlemsklubbar enl. mötet med utvecklingskommittén.  

SSÖ samt POM kommer under våren att ha hand om Idrottsskolan. SSÖ V8-11 samt POM V12-15. 

 

15. Hjärtstartare 

Arne Levin kommer fortsätta diskussioner med SISU för att sy ihop en utbildning med IFE-tennis för att 

vid behov kunna använda befintlig utrustning på ett bra sätt.   

 

16. Caféterian 

Se pkt 13.  

 

17. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  

 

18. Kvarstående frågor 

- lilla Esset 

Se pkt 13. 

 

 



 

- Introduktionskvällar Sid 3 (3) 

Finns inget planerat för närvarande. Frågan kommer att belysas på kommande årsmöte. 

 

19. Övriga frågor 

Diskuterades Enskild träning. Frågan tas upp på kommande årsmöte. 

 

20. Nästa möte 

Årsmöte kommer att ske 13/3 kl:18:30 i PROs lokaler på Trandaredsgatan 1B 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 29/3 kl 18:00 

 

21. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade de närvarande på mötet som avslutades. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

Leif Mollberg 

 

 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

 

Jan-Åke Brandt Lars Andersson  

 

 


